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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Anna Ekström (S)

2016/17:1854 Ekonomistyrning inom sfi

Under sommaren har en ny auktorisationsmodell för vuxenutbildning och sfi 
trätt i kraft i Växjö kommun. Denna modell är resultatbaserad, där 
utbildningssamordnaren får full betalning först då en elev har erhållit betyget 
godkänd. Syftet med detta ska vara att förbättra resultaten i vuxenutbildningen 
och sfi, i kombination med att minska kostnaderna för dessa verksamheter. Det 
har uttryckts att kommunen vill slippa “betala för låga och otillräckliga resultat 
i vuxenutbildning och SFI”. Detta har lett till stor oro inom lärarkåren och hos 
lärarfacken som befarar att lärare kan utsättas för press och repressalier för att 
sätta godkända betyg. En annan oro är betygsinflation, vilket dessutom skulle 
bidra till kunskapsdeflation.

Med anledning av detta vill jag fråga statsrådet Anna Ekström:

 

Hur säkerställer statsrådet att godkända betyg inom vuxenutbildningen och sfi 
inte sätts på felaktiga grunder?

………………………………………

Monica Haider (S)

Överlämnas enligt uppdrag

Johan Welander

Från Riksdagsförvaltningen
2017-08-30
Besvaras senast
2017-09-13


